
 

 

 
 

VERZOEK STELLEN VAN VRAGEN VOOR VRAGENUUR  
 
Van:   raadslid Oosterik 
 

Ontvangen: 13 maart 2020  

 

 
Onderwerp: Subsidiëring van maatschappelijk vastgoed 
 
 

 
Aan de voorzitter van de raad, 
 
de raad van de gemeente Tubbergen, in vergadering bijeen d.d. 20 april 2020 
 
vragen gericht aan: het college van B&W 
 

Op 11 november 2019 heeft de raad op voorstel van het college geweigerd om een subsidieregeling  . 
ter compensatie van OZB-lasten voor maatschappelijke organisaties en verenigingen vast te stellen.  
Een onderscheid in belastingheffing tussen deze accommodaties en andere niet-woningen werd om 
juridische redenen ontraden. Echter, mogen we het daar niet bij laten. Om die reden is er destijds 
samen met mede-raadsleden Henk Wessels (PvdA), Noortje Haarman (Gemeentebelangen/VVD) en 
Alexander Plegt (Dorpen Centraal) een motie ingediend.1 Met de motie kreeg het college de opdracht 
om samen met organisaties en verenigingen te zoeken naar opties om de lasten te verlagen. 
Bovendien is het college opgedragen de VNG te benaderen om binnen zes maanden een oplossing te 
vinden. 

 
De CDA-fractie heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 

1. Heeft u de VNG opdracht gegeven om binnen 6 maanden een oplossing te vinden?   
2. Zo ja, is hier reactie uit de VNG op gekomen? Zo nee, waarom niet? 
3. Heeft u uitvoering gegeven aan de opdracht om met verenigingen/organisaties naar alternatieve 

mogelijkheden te zoeken? 
4. Zo ja, wat waren de uitkomsten? Zo nee, waarom nog niet? 

 

Toelichting:   
Zie vorenstaande. 
 

Ondertekening en naam:  
Namens de fractie CDA, 
 
 
 
L.W. Oosterik 

                         
1 2019-Oosterik/Haarman/Plegt/Wessels-1 



 

 

Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur: Het lid van de raad dat 
tijdens het vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp ten minste 24 
uur voor aanvang van de vergadering bij de voorzitter. 


